
 

Værøy kommune  

 
 

FORMANNSKAP 

 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Møtedato: 01.04.2020 Møtetid: Kl. 12:00 
    
Møtested: Nettmøte via Teams Saksnr.: 2020000022 
 
 
Følgende medlemmer møtte: Parti 
Astrid Larsen DNA 
Myklebust, Asbjørn DNA 
Susan Berg Kristiansen VL 
 
Varamedlemmer Parti 
Kent Bensvik FL 
Jill Chanett Arntsen KRF 
 
Forfall: Parti 
Rita, Adolfsen FL 
Dagfinn Arntsen KRF 
 
 
 
Av 5 medlemmer møtte: 5 Totalt frammøtte: 5 
 
 
 

Møteleder: Susan Berg Kristiansen 

Møtesekretær: Marit Nicolaisen 

Fra adm. møtte: Siw Bankerud – konstituert rådmann 

 
 
  



 

Saksliste: 
 
Sak nr. Sakstittel  
006/20 Godkjenning av møteprotokoll  

007/20 Orienteringssaker  

008/20 Restrukturering av NAV og IKT Lofoten  

009/20 Saksframlegg dispensasjon og bruksendring 16/3- Naust  

010/20 Arealbehov og valg av alternativ for utvikling av skolebygg  

 
 
  



006/20: Godkjenning av møteprotokoll 
 
Rådmannens innstilling: 
Møteprotokollen fra 12.03.2020 godkjennes som den foreligger. 

 
 
01.04.2020 Formannskap  
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt 
 
FS - 006/20 Vedtak: 
Møteprotokollen fra 12.03.2020 godkjennes som den foreligger. 

 
 
 
 

007/20: Orienteringssaker 

 
 
 
 
01.04.2020 Formannskap  
 
 
FS - 007/20 Vedtak: 
OS-sak 002/20 blir tatt til orientering. 
 
 
 
 
 

008/20: Restrukturering av NAV og IKT Lofoten 

 
 

 

Rådmannens innstilling: 
 

1. Formannskapet gir administrasjonen fullmakt til å arbeide videre med organisering og 
samordning av NAV og IKT i Lofoten.  
 

2. I arbeidet legges følgende forutsetninger til grunn 
a. Vertskommune får et felles NAV i Lofoten blir Vestvågøy. Leder skal ha 

kontorsted Leknes, mens nestleder skal ha kontorsted Svolvær. 
b. Vertskommune for IKT skal være Svolvær, mens nestleder skal ha kontorsted 

Leknes. 
c. For begge gjelder at dagens kontorsteder opprettholdes og at endringen isolert 

sett ikke skal ha konsekvenser for de ansatte m.h.t. kontorsted, lønn og ansenitet. 
d. Det forutsettes at med mindre regelverket er til hinder for det, skal begge stillinger 

lyses ut eksternt. 
3. Det forutsettes at alle de involverte kommuner aksepterer de gitte forutsetninger for både 

NAV og IKT i tråd med visjonen «et Lofoten» og for å opprettholde både arbeidsplasser og 
balansen i samarbeidet mellom kommunene. 

4. På denne bakgrunn ber formannskapet om at saken utredes videre med sikte på at 



endelig vedtak om restrukturering av NAV og IKT, kan gjøres innen sommeren 
2020. 
 
 

 
 
01.04.2020 Formannskap  
Rådmannen legger frem et forslag om å utsette saken på grunn av kapasitetsproblemer i 
forbindelse med Covid-19 - (Koronapandemien). 
Rådmannens forslag blir enstemmig vedtatt. 
 
 
FS - 008/20 Vedtak: 
Formannskapet innstiller kommunestyre å vedta følgende:  
Saken utsettes inntil videre på grunn av kapasitetsproblemer i forbindelse med Covid-19 
(Koronapandemien). 
 
 
 
 

009/20: Saksframlegg dispensasjon og bruksendring 16/3- Naust 
 
Rådmannens innstilling: 
I medhold av plan- og bygningsloven § 19-2 og på bakgrunn av vurderingen over:  

1. avslås med dette søknad om dispensasjon for bruksendring til fritidsbolig.  
 
Begrunnelsen for avslaget er at de fremlagte grunnene, veid opp mot de offentlige 
hensynene kommunen er pålagt å ivareta, ikke er tilstrekkelig tungtveiende til at det 
kan innvilges dispensasjon for tiltaket. 
 

2. innvilges med dette søknad om dispensasjon for bruksendring til naust, samt 
fradeling til dette formålet.  
 
Begrunnelsen for vedtaket er at de fremlagte særlige grunner, veid opp mot de 
offentlige hensynene kommunen er pålagt å ivareta, er tilstrekkelig tungtveiende for 
å innvilge dispensasjon for fradeling og bruksendring til naust. 
 

 
 
01.04.2020 Formannskap  
Forslag til vedtak fra Felleslista og Kristelig Folkeparti: 
I medhold av plan- og bygningsloven § 19-2 og på bakgrunn av vurderingen over:  

1. Godkjennes med dette søknaden om bruksendring til fritidsbolig.  
 
Begrunnelsen er de fremlagte grunnene, veid opp mot de offentlige hensynene 
kommunen er pålagt å ivareta. 
 

2. Innvilges med dette søknad om dispensasjon for bruksendring til fritidsbolig, samt 
fradeling til dette formålet.  
 
Begrunnelsen for vedtaket er at de fremlagte særlige grunner, veid opp mot de 
offentlige hensynene kommunen er pålagt å ivareta, er tilstrekkelig tungtveiende for 



å innvilge dispensasjon for fradeling og bruksendring til fritidsbolig. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

 
FS - 009/20 Vedtak: 
 

I medhold av plan- og bygningsloven § 19-2 og på bakgrunn av vurderingen over:  

1. Godkjennes med dette søknaden om bruksendring til fritidsbolig.  
 
Begrunnelsen er de fremlagte grunnene, veid opp mot de offentlige hensynene 
kommunen er pålagt å ivareta. 
 

2. Innvilges med dette søknad om dispensasjon for bruksendring til fritidsbolig, samt 
fradeling til dette formålet.  
 
Begrunnelsen for vedtaket er at de fremlagte særlige grunner, veid opp mot de 
offentlige hensynene kommunen er pålagt å ivareta, er tilstrekkelig tungtveiende for 
å innvilge dispensasjon for fradeling og bruksendring til fritidsbolig. 

 

 
 

 

 
 
 
 
 

010/20: Arealbehov og valg av alternativ for utvikling av skolebygg 

 
Rådmannens innstilling: 
Ny skole bygges i sambruk med idrettslaget som vist i alternativ 3. Styringsgruppa 
videreføres som en støttefunksjon til rådmannen. 
 

 
 
01.04.2020 Formannskap  
 
Forslag fra Arbeidertpartiet og Værøylista:  
Vi tar utgangspunkt i alternativ 1, på bakgrunn av tidligere fattet vedtak KS 52/19, men 
idrettshall bygges i nordøstlig retning. Med tanke på kostnadseffektive løsninger ønsker vi 
sambruk der det lar seg gjøre.  
 
Da det er kostnadskrevende å imøtekomme krav om universell utforming i tårndelen, vil vi 
som en annen løsning foreslå riving av denne delen og bygge idrettshall i tilknytning til 
Gammelskolen.  
 
Begge forslagene vil ivareta behov for 



-sambruk 
-trafikksikkerhet/parkeringsforhold 
-lysforhold i skolegården 
-grøntarealer og vrimleområde for elevene ved skolen  
 
 
Styringsgruppa viderefører sitt arbeid ut fra gitt mandat. 
 
Rådmannnens innstilling falt med 2 stemmer, mot 3 stemmer for forslaget fra Arbeiderpartiet 
og Værøylista. 
 
 
 
 
 
FS - 010/20 Vedtak: 
Formannskapet innstiller kommunestyret å vedta følgende: 
 
Vi tar utgangspunkt i alternativ 1, på bakgrunn av tidligere fattet vedtak KS 52/19, men 
idrettshall bygges i nordøstlig retning. Med tanke på kostnadseffektive løsninger ønsker vi 
sambruk der det lar seg gjøre.  
 
Da det er kostnadskrevende å imøtekomme krav om universell utforming i tårndelen, vil vi 
som en annen løsning foreslå riving av denne delen og bygge idrettshall i tilknytning til 
Gammelskolen.  
 
Begge forslagene vil ivareta behov for 
-sambruk 
-trafikksikkerhet/parkeringsforhold 
-lysforhold i skolegården 
-grøntarealer og vrimleområde for elevene ved skolen  
 
 
Styringsgruppa viderefører sitt arbeid ut fra gitt mandat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


	Saksliste:

